
Tour Code: KBY-3

Seongsan Sunrise Peak
城邑民俗村

Seongsan Sunrise Peak
城邑民俗村

Deoksugung Palace
德寿宮

Deoksugung Palace
德寿宮

Jeonju Hanok Village
全州韩屋村

Jeonju Hanok Village
全州韩屋村

Gunsan Gyeongdong Railroad Village
京岩洞铁道村

Gunsan Gyeongdong Railroad Village
京岩洞铁道村

8D6N02 Way Domestic Flight | 双飞

首尔/济州岛/全罗北道
(全州/马耳山)

SEOUL/JEJU ISLAND/JEOLLABUK-DO
(JEONJU/ MAISAN)

Korea
韩国

行程次序，以当地旅社安排为准。
*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject 
to local arrangement. 

*Pictures shown are for illustration purposes only



Jeonju Rail Bike
全州RAIL BIKE

Jeonju Rail Bike
全州RAIL BIKE

Samcheongdong Food Street
三清洞文化美食街

Samcheongdong Food Street
三清洞文化美食街

Namsangol Hanok Village
南山谷韩屋村

Namsangol Hanok Village
南山谷韩屋村

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a INCHEON

 Samcheongdong Food Street
 Yongduam Rock
 Jeju University Cherry Blossom Street (Seasonal)
 Dongmun Traditional Market

D2
ARRIVE INCHEON b
SEOUL a JEJU ISLAND

(MOB/L/-)

 Seongsan Sunrise Peak
 Seongeup Folk Village
 Iho Tewoo Horse Lighthouses
 Jeju Baojian Road  Shopping Street

D3 JEJU ISLAND (B/L/D)

 Jinpo Maritime Theme Park
 Gunsan Gyeongam-dong Railroad Village 
 Sinheung-dong Japanese House (Hirotsu House)

D4
JEJU ISLAND a SEOUL
b JEOLLABUK-DO  (B/-/D)

 Jeonju Rail Bike
 Gyeonggijeon Shrine
 Wear Hanbok visit Jeonju Hanok Village

D5 JEOLLABUK-DO (B/L/D)

 Mt Maisan Provincial Park
 Asan Blue Crystal Village
 Asan Ginkgo Road
 Seaweed Museum (DIY Samgak Kimbap Experience) 

D6
JEOLLABUK-DO b
SEOUL (B/-/D)

 Deoksugung Palace
 Deoksugung Stone-wall Road
 Jeongdong Observatory
 Namsangol Hanok Village
 Mapo Agricultural & Marine Products Market
 Myeongdong Shopping Street

D7 SEOUL (B/-/D)

D8
SEOUL b INCHEON a
DEPARTURE (B/MOB)

 Local Product Shop

SCHEDULE SEOUL
 Deoksugung Palace - Located at the corner of Seoul's busiest downtown intersection, 

Deoksugung Palace is famous for its elegant stone-wall road. It is also the only palace 
that sits alongside a series of Western style buildings that add to the uniqueness of the 
surrounding scenery.

 Jeongdong Observatory - located on the 13th floor of Seoul City Hall Seosomun 
building. With a cafe inside the observatory, visitors can enjoy a drink while gazing upon 
the magnificent view of Deoksugung Palace. In addition, the walls of the cafe are 
decorated with photos of old Jeongdong for visitors' appreciation.

 Namsangol Hanok Village - this village has five restored hanok (traditional Korean 
house) premises, a pavilion, a traditional garden, a performance art stage, and a time 
capsule plaza, making it a perfect spot for locals and tourists to take a leisure walk. Upon 
entering from the front gate, visitors will get a taste of Korea's traditional life while 
escaping from bustling city life.

JEJU ISLAND
 Seongsan Sunrise Peak - Where you can enjoy the spectacular natural 

surroundings.

 Seongeup Folk Village - Located at the foot of Halla Mountain on Jeju Island, 
Seongeup Folk Village is a small town that holds a vast amount of culture. A folk and 
history museum with miniature display of traditional villages.

JEOLLABUK-DO
 Jeonju Hanok Village - is located in the city of Jeonju and overlaps Pungnam-dong 

and Gyo-dong. There are 735 traditional Korean hanok houses. While the rest of city has 
been industrialized, Hanok Village retains its historical charms and traditions.

 Jinpo Maritime Theme Park - was opened in 2008 to commemorate 
Jinpodaecheop, the sweeping victory of Jinpo in the naval combat against the Japanese 
forces led by General Choi Mu-seon in 1380. Constructed against a scenic backdrop of 
the local port and the vast sea, the park houses 16 retired military crafts of 13 models. On 
display at the park are vintage tanks, historical artillery, combat planes, and warships 
including the Wibongham Ship, which was a vessel of combat during the Vietnam War.

 Gunsan Gyeongam-dong Railroad Village - is filled with stories of modern history. 
In 1944, the 2.5-kilometer railway connected Paper Korea factory with Gunsan Station. 
After the railroad was discontinued in July 2008, it was transformed into a cute mural 
village along the railway and became one of the most popular attractions in Gunsan. 
There are many activities to enjoy at the railroad village, including making dalgona 
(Korean sugar and baking soda candy), and taking photos at various photo spots.

 Mt. Maisan Provincial Park - is located in Jinan-gun, Jeollabuk-do. During the Silla 
Kingdom, it was called Seodasan, during the Goryo Dynasty, Yongchulsan, and finally 
named Maisan during the Joseon Dynasty. Maisan is referred to by different names 
depending on the season. In the spring, it is called Dotdaebong, in the summer, 
Yonggakbong, in the fall, Maibong, and in the winter, Munpilbong.

 Blue Crystal Village - which is also called Asan Mediterranean Village, was modeled 
on Santorini and the Parthenon in Greece and the Provence region of France. Asan's 
European-style architecture, with white walls and blue roofs, gives off the feeling of 
Santorini. The alleys are minimally decorated with simple chairs and plain brick walls.

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Jeju Shalom Hotel or similar classes    x2 Nights
✓ Gunsan Avon Hotel / Jeonju Best Western Plus or similar classes x2 Nights
✓ Four Points by Sheraton Seoul Guro or similar classes  x2 Nights

�Ginseng Outlet �Cosmetic Shop �Liver Supplement Shop

SHOPPING STOP

✓ 6 Breakfast / 3 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:
★ Black Pork Bulgogi ★ Seafood Hotpot
★ Jeonju Bibimbap  ★ Traditional Hanjeongsik
★ Squid + Pork Bulgogi
★ Fried Chicken Chops + Golden Fried Rice
★ Ginseng Chicken Soup + Longevity Noodle (Michelin Guide)



Iho Tewoo Horse Lighthouses
梨湖海边小马灯塔

Iho Tewoo Horse Lighthouses
梨湖海边小马灯塔

Mt. Maisan Provincial Park
马耳山道立公园

Mt. Maisan Provincial Park
马耳山道立公园

Asan Blue Crystal Village
牙山小希腊地中海村

Asan Blue Crystal Village
牙山小希腊地中海村

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 德寿宫 - 是古时王朝的正宫，此故宫中维护最完善 的建筑，保持着王朝昔日的建筑格调
。（星期一休馆）

 贞洞观景台 - 位于首尔市厅西小门政府大楼13楼，观景台内设有咖啡厅，咖啡厅的墙上
展示着贞洞旧时面貌的照片，让游客能回顾此地今昔。在贞洞观景台，可边享用饮品，边
将德寿宫一带的风景尽收眼底。

 南山谷韩屋村 - 内有五栋传统韩屋、传统工艺展馆、泉雨阁、传统庭院、时间纪念广场
等建筑。进入将古时的韩屋复原而成的南山谷韩屋村内，首先映入眼帘的便是莲花池青鹤
池和泉雨阁。穿过泉雨阁广场沿石阶上行，即可欣赏到原本分布于首尔各地，后迁移至此
的韩屋，通过韩屋亦可了解到以前韩国人的生活方式。

首尔

 城山日出峰 - 是10万年前海底火山爆发而形成的巨大岩石山，是济州岛的代表名胜之一
。从峰顶眺望美丽的日出，这是济州岛十大绝景之一。

 城邑民俗村 - 城邑民俗村位于汉拏山麓，是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有
许多文化遗产，很好地保留了古代村庄的原貌，因而被指定为民俗村并受到保护。此外这
里还可以接触到韩国独特的土种文化，十分受外国人的青睐。

济州岛

 全州韩屋村 （穿韩服漫游全州韩屋村） - 位于全州市丰南洞和校洞一带, 汇集了800多间
韩传统韩屋。隐于瞬息万变现代都市中的全州韩屋村因保存至今的传统面貌而闻名。全州
韩屋村是韩国唯一一个被完全保存下来的韩屋群落”，同时也有着“韩国最大的韩屋村”
的称号，在这儿不仅能吃到最正宗的拌饭，观赏各种韩纸艺术，还聚集了殿洞圣堂、庆基
殿等各种历史遗迹。

 镇浦海洋主题公园 - 为了纪念高丽末期崔茂宣将军制造舰炮击退倭船500多艘的镇浦大捷
，建立了镇浦海洋主题公园，并于2008年开馆。位于海湾，以海洋为背景，可以看到13
种16台现在没有在使用的军队装备。以曾投入越战等战争的威凤舰为首，海军舰艇、装甲
车、自走炮、战斗机等，展示各种为了守护国家而曾站在最前线的退役陆海空军装备。

 京岩洞铁道村 - 延铁路建成的京岩洞铁路村坐落在韩国近代文化氛围浓郁的群山。1944
年4月，报纸纸张生产商为了方便运输纸张等原材料在此建设了一条仅2.5千米长的铁路。
尽管货物火车已于2008年完全停运，但铁路村至今仍保留了当时的模样。群山旅游时到
群山铁路村体验韩国近代文化也是不错的选择。

 马耳山道立公园 - 镇安邑内无论从哪个方向放眼望去都清晰可见的马耳山，随四季不同
而有四个不同的别名。春天穿过云雾的两座高峰就像双帆船，于是叫帆杆峰；夏天树木蓊
郁茂盛如同龙角，所以叫龙角峰；秋天满山枫红貌似马耳，被称为马耳峰；冬天不积雪，
看起来就像是沾了墨的毛笔，所以又叫做文笔峰。

 牙山小希腊地中海村 - 韩国欧式风格景点除了因韩剧、韩综的取景而爆红的小法国村、
瑞士村及普罗旺斯村之后，还有一处小希腊地中海村——“BLUE CRYSTAL VILLAGE”。地
中海村位于韩国忠清南道牙山，一共分为三个区域，主要设计概念分别是以：希腊的圣托
里尼岛与巴森农神殿以及法国的普罗旺斯建造而成，走在这里的街道上，你会有一种彷佛
身处欧洲的错觉与爱人一同来此享受漫步在蓝与白的欧式建筑的异国浪漫氛围。

全罗北道

第一天 启程 a 仁川

第二天 抵达仁川 b 首尔 a 济州岛
(机上用餐/午/-)

 三清洞文化美食街
 龙头岩
 济州大学樱花大道（赏樱花 ，季节限定）

 东门传统市场

第三天 济州岛 (早/午/晚)

 城山日出峰
 城邑民俗村
 梨湖海边小马灯塔
 宝健路蓮洞商街

第四天 济州岛 a 首尔 b 全罗北道
(早/-/晚)

 镇浦海洋主題公园
 京岩洞铁道村
 HIROSU日式家屋

第五天 全罗北道 (早/午/晚)

 全州RAIL BIKE
 庆基殿
 穿韩服漫遊全州韩屋村

第六天 全罗北道 b 首尔 (早/-/晚)

 马耳山道立公园
 牙山小希腊地中海村（Blue Crystal Village）

 牙山曲桥川银杏路
 海苔体验馆（DIY 三角饭团体验） 

第七天 首尔 (早/-/晚)

 德寿宮
 德寿宮石墙路
 贞洞观景台
 南山谷韩屋村
 麻浦农水产鱼市场
 明洞

 韩国土产店

第八天 首尔 b 仁川 a 回程
(早/机上用餐)

✓ 
✓ 
✓ 

✓ 

★ ★ 
★ ★ 
★ ★ 
★ 

� � �

购物店



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

• 韩国 SOUTH KOREA •

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82

South Korea is 1 hour ahead of Malaysia

韩国标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.80

1000 韩币 = 马币 3.80

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW

韩币 - KRW

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国都能通行
* Credit cards are used widely in South Korea
card are mostly widely used.

A330 Boeing 777/748

ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By


